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PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 07.04.2014 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. P. Dzielnicowy. 
4. Wizualizacja Skweru im. Misia Wojtka. 
5. Wizualizacji projektu skweru przy zabytkowej pompie. 
6. Poprawka do budżetu Rady Osiedla. 
7. Uchwały finansowe. 
8. Komunikacja na osiedlu. 
9. Oświetlenie ulic Inspektowa – Wronia. 
10. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  10 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Na posiedzenie został zaproszony Dzielnicowy – p. Paweł Morawski. Komenda Miejska 
Policji w Szczecinie tworzy katalog miejsc zagrożonych, w których grupuje się odurzająca się 
młodzież, bezdomni zbierający złom, są ciemne, sprzyjające rozbojom i wymuszeniom. P. 
Dzielnicowy poprosił o stworzenie spisu z opisem lokalizacji oraz zdjęciami. Członkowie RO 
mają się zastanowić nad takimi miejscami i przesłać swoje propozycje mailowo. Po ich 
skompletowaniu zostaną one wszystkie przekazane p. Dzielnicowemu. Na posiedzeniu 
zidentyfikowano następujące miejsca: ulicę Drozdową oraz nielegalne złomowisko na ul. 
Szafera. 
 
Ad. 4. 
Na posiedzenie RO została zaproszona p. dr Magdalena Czałczyńska, zajmująca się 
projektowaniem placów zabaw w Katedrze Projektowanie Krajobrazu ZUT. P. Czałczyńska 
przedstawiła 3 koncepcje skweru im. Misia Wojtka i szczegółowo opisała każdą z nich. Po 
dyskusji wspólnie zadecydowano, że pierwsza i trzecia koncepcja są najlepsze. Postanowiono 
uzupełnić koncepcję nr 3 o następujące uwagi: 
- wkomponować łapy niedźwiedzia z koncepcji nr 2 (mogą być różnej wielkości, co pozwoli 
na zabawę w stylu „znajdź swoje łapki”), 
- gwiazda NATO z koncepcji nr 1 nie spodobała się,  
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- należy zmienić motyw moro w koncepcji nr 3, 
- więcej obiektów dla dzieci, 
- dostępny dla dzieci miś, 
- zamiast basenu znikająca fontanna, 
- więcej edukacyjnej przestrzeni w koncepcji nr 3, 
- zastosowanie nasypów, pagórków do wspinania się  oraz chowania dla dzieci, spełniających 
również rolę edukacyjną – Monte Castino – kompleks wzgórz, 
- stworzenie elementu charakterystycznego oraz niepowtarzalnego dla skweru – np. labirynt z 
zieleni w kształcie misia, 
- nasadzenia większej ilości drzew,  
- więcej motywów wojskowych jak na poligonie, 
- obraz do przykładania głowy do żołnierza z misiem w celu zrobienia zdjęcia. 
Do członków RO zostaną mailowo przesłane obydwie koncepcje. P. Przewodniczący poprosił 
członków RO o  ich dodatkowe przeanalizowanie oraz przemyślenie i wysłanie mailowo 
wniosków do końca tygodnia. Zgłoszone uwagi zostaną skompletowane i przesłane do p. 
Czałczyńskiej. 
 
Ad. 5. 
Na posiedzeniu przedstawiono projekt zagospodarowania terenu wokół zabytkowej pompy na 
ul. Szerokiej. Członkom RO bardzo spodobał się projekt. P. Braciszewski zgłosił p. 
Przewodniczącemu uwagę, aby posadzić bluszcz na płocie albo stworzyć żywopłot z tui. P. dr 
Czałczyńska doradziła, aby nie siać trawy pod ławkami, a wysypać ten obszar żwirem. P. 
Przewodniczący poprosił o przemyślenie z czego wykonać ścieżkę, z czerwonej gliny jak na 
Jasnych Błoniach czy ze starobruku.  
 
Ad. 6. 
W związku z otrzymaniem odszkodowania w wysokości 200 zł z tytułu zwrotu franszyzy z 
tablicy ogłoszeń na Bezrzeczu (pismo: BRM.III.0020.25.14), konieczne jest wniesienie 
poprawki do budżetu RO. Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali „za”. Uchwałę 
podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 7. 
Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały finansowej. Z budżetu RO 
przeznaczono środki na: 
- druk osiedlowej gazetki „Zaścianek” – 475 zł, 
- kolportaż gazetki – 170 zł, 
- naprawę ksero – 70 zł, 
- pleksę na tablicę ogłoszeń (stara została poniszczona przez naklejanie ogłoszeń) – 200 zł. 
Łącznie poddano pod głosowanie kwotę 1 000 zł. Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem 
uchwały finansowej. Wszyscy głosowali „za”, uchwałę podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 8. 
Omówiono temat komunikacji na osiedlu. P. Walaszczyk napisała pismo do ZDiTM odnośnie 
stworzenia nowej linii autobusowej, kursującej na Bezrzeczu. Uzyskano odpowiedź, że nie 
ma na to środków finansowych. Po rozmowie telefonicznej z przedstawicielem ZDiTM p. 
Walaszczyk uzyskała informację, iż jest możliwość stworzenia nowej linii, jeśli będzie to 
odpowiednio skalkulowane oraz dobrze uzasadnione. Przedyskutowano wiele możliwości 
ustalenia linii kursowania nowego autobusu. P. Walaszczyk zaproponowała kursowanie 
autobusu przez ul. Kleberga, p. Gnoińska zwiększenie częstotliwości autobusu 74, p. 
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Pieciukiewicz linię: Bezrzecze – Romera – Szafera - Zawadzkiego – Klonowica – Wernyhory 
– Czorsztyńska – Łukasińskiego i z potworem na Bezrzecze. W ten sposób Bezrzecze 
zostałoby skomunikowane z punktem przesiadkowym oraz szkołą rejonową. P. Walaszczyk 
napisze pismo w sprawie drogi alternatywnej. P. Przewodniczący poprosił członków RO o 
zgłoszenie wysypisk śmieci na osiedlu. Wytypowano następujące miejsca: 
- krawężnik rowu melioracyjnego Rozmarynowa – Podchorążych, 
- rów przy ul. Łukasińskiego, 
- teren między sklepem „Piotr i Paweł” a Zakładami Piekarniczymi wzdłuż Bukowej. 
 
Ad. 9. 
Na oświetlenie ulic Inspektowa – Wronia zostały rozpisane 2 przetargi. Jeden na oświetlenie 
konwencjonalne, drugi na oświetlenie ledowe. Jeśli wygra projekt na oświetlenie ledowe, 
osiedle będzie pierwszym w Szczecinie takie posiadającym. 
 
Ad. 10. 
Wolne wnioski – brak. 

 

 


